

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	عاصم سالم على الغيلاني	يشغل الفاضل عاصم الغيلاني منصب عضو مجلس الإدارة المنتدب في شركة سالم العالمية للاستثمار القابضة ش.م.م وهو حاصل على شهادة الماجستير في علوم إدارة الاستثمار (مع مرتبة الشرف) من جامعة بانجور في المملكة المتحدة عام 2015 والبيكالوريوس في المالية من السلطنة. يتمتع الفاضل/ عاصم الغيلاني بكفاءة عالية ومهنية في إدارة الأعمال ولديه خبرة واسعة تمتد لأكثر من 25 عام في مجال التخطيط الاستراتيجي وإدارة المحافظ الاستثمارية لمختلف الأصول بما فيها الأصول العقارية. حالياً يشغل منصب عضو مجلس إدارة غير تنفيذي في شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، عضو مجلس إدارة غير تنفيذي في شركة الشرقية للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع، وعضو مجلس إدارة في الجامعة الوطنية للعلوم والتكنولوجيا ش.م.ع.م، والشركة الوطنية للحفريات والخدمات ش.م.ع.م، وشركة الخليج المتحدة لموارد الطاقة ش.م.ع.م. كما يشغل عضوية مجالس إدارات في عدد من الشركات المحدودة المسؤولة في سلطنة عُمان ودول مجلس التعاون الخليجي.
2	محي الدين محمد على سيد محمد	تلقى الفاضل محيي الدين محمد علي تعليمه في الأكاديمية الأمريكية البريطانية في مسقط، ويحمل درجة البكالوريوس في الهندسة المدنية من جامعة كارنيجي ميلون في الولايات المتحدة. وهو رائد أعمال وممثل للجيل الثاني في إدارة الأعمال العائلية، ويتمتع بخبرة قيادية واسعة عبر عدة قطاعات. يشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة بيه أم ايه العالمية ش.م.م ومجموعة شركات أم فار (MFAR) التي تنشط في مجالات التشييد والضيافة والتعليم والتصنيع والتطوير العقاري في سلطنة عُمان والإمارات العربية المتحدة وقطر والكويت وجزر المالديف وسريلانكا والهند. كما يشغل عضوية مجلس الإدارة ومجلس الأمناء في الجامعة الوطنية للعلوم والتكنولوجيا في عُمان، ويشغل منصب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة ألفا للأسماك ش.م.م العاملة في قطاع الثروة السمكية في المنطقة الاقتصادية الخاصة بالدقم. كما أنه عضو في مجالس إدارة عدد من الشركات الأخرى في قطاعات الهندسة والإنشاءات والحفر والضيافة والتصنيع.
3	شهاب سالم عامر البرواني	يتمتع المهندس شهاب البرواني بخبرة تزيد على 40 عاماً في قطاع النفط والغاز (المنبع)، بما في ذلك صناعات التكرير والبتروكيماويات، مع تخصص في إدارة المشاريع يغطي كامل نطاقها. وقد اكتسب خبرة عملية مباشرة في أنظمة التجميع والمعالجة البرية، ومحطات النفط والغاز، كما قاد فرقاً من مهندسي المشاريع والكوادر المساندة لضمان تحقيق أهداف المشاريع من حيث التكلفة والجدول الزمني والسلامة والجودة. كما يمتلك خبرة عملية داخل سلطنة عُمان وخارجها، حيث عمل مع شركة أوكيو وشركة تنمية نفط عُمان وشركات شل في مشاريع النفط والغاز، بصفته مدير مشاريع للعملاء محلياً ودولياً. ويحمل درجة البكالوريوس في هندسة الأجهزة وأنظمة التحكم.
4	ماجد سالم سعيد آل فنه العريمي	1. المهندس/ ماجد بن سالم بن سعيد آل فنه العريمي حاصل على شهادة البكالوريوس في الإدارة الهندسية من جامعة ميسوري بالولايات المتحدة الأمريكية. وهو أحد المدراء ذوى الدور الفاعل في تطوير أعمال مجموعة شركات خاصة والعديد من المؤسسات التعليمية الخاصة المرموقة بسلطنة عُمان، وحالياً يشغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.ع منذ مارس 2017 ولغاية تاريخه. كذلك شغل المهندس ماجد منصب عضو مجلس إدارة في الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينيفيست)، وعضو مجلس إدارة في شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع. ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية للحفريات والخدمات ش.م.ع.م، والشركة الخليجية المتحدة لموارد الطاقة ش.م.ع.م ومجموعة نقطة السفريات ش.م.م، كما يشغل منصب رئيس مجلس الإدارة في عدد من الشركات الخاصة.

<p>تقاعد الفاضل سریدهران من منصب الشريك الإداري في شركة إرنست ويونغ (EY) في مسقط بعد مسيرة مهنية امتدت 30 عاماً. وخلال هذه الفترة، قدم مجموعة متكاملة من الخدمات المهنية في منطقة الشرق الأوسط، حيث قدم الاستشارات لعدد من كبرى الشركات العالمية ضمن قائمة أفضل 100 شركة في مجالات التكنولوجيا وخدمات حقول النفط والخدمات المالية والمجموعات المتنوعة ومشاريع الهندسة والتوريد والإنشاءات وقطاع النفط. بعد تقاعده، تم تعيينه عضواً مستقلاً في مجلس الإدارة ورئيساً للجنة التدقيق في شركة تكامل، التابعة بالكامل لشركة النفط العمانية، لمدة ثلاث سنوات. كما شغل منصب عضو مجلس إدارة مستقل في شركة آل أند تي لبناء السفن حتى اندماجها مع الشركة الأم. ويشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة مستقل وعضو لجنة التدقيق في شركة شركة شري ريتوكا للسكر المحدودة التابعة لشركة ويلمار الدولية في سنغافورة. كما يشغل عضوية مجالس إدارة في عدد من الشركات، ويخصص جزءاً من وقته لدعم تعليم الأطفال من ذوي الدخل المحدود في الهند.</p>	<p>SEETHARAMAN SRIDHARAN</p>	<p>5</p>
<p>يُعد الفاضل محمد الجمالتي من الكفاءات ذات الخبرة الواسعة في المجالات التنظيمية والمالية والقانونية وصناعة أسواق رأس المال، حيث يمتلك خبرة تتجاوز 30 عاماً. كما يتمتع بخبرة ومعرفة في مجالات التطوير العقاري والإنشاءات والأعمال التجارية.</p> <p>شغل منصب نائب الرئيس لقطاع التأمين في الهيئة العامة لسوق المال، إلى جانب توليه العديد من المناصب القيادية من خلال رئاسة والمشاركة وإدارة عدد من المديريات واللجان والوفود الرسمية.</p> <p>وتشمل خبراته عضوية مجالس إدارة عدد من الجهات، من بينها مركز عمان للحوكمة والاستدامة، والهيئة العامة للمناطق الاقتصادية الخاصة والمناطق الحرة، وشركات أخرى مثل الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام وشركة جلفار وشركة ليفا للتأمين، كما أنه عضو في لجان التدقيق التابعة لها، ويرأس لجنة استثمارية خيرية متخصصة في الشؤون المالية. ويتولى كذلك الإشراف على إدارة مجموعة شركات عائلية.</p>	<p>محمد تقى ابراهيم</p>	<p>6</p>
<p>عامر الجابري هو عضو مجلس إدارة معتمد ومن كبار المدراء التنفيذيين بخبرة تتجاوز 25 عاماً في قطاعات الطاقة والصناعات والمعادن والتعدين والتجارة الدولية. شغل مناصب قيادية تشمل:</p> <p>الرئيس التنفيذي للمالية (CFO)، مدير المالية، وأمين سر مجلس الإدارة في شركات متعددة الجنسيات وشركات مملوكة للحكومة، حيث قاد تمويلات تتجاوز قيمتها مليارات الدولارات، إضافة إلى عمليات إعادة هيكلة استراتيجية وشراكات مؤسسية مؤثرة.</p> <p>يمتلك عامر خبرة معمقة في الحوكمة، وإدارة المخاطر، والرقابة المالية، والتحول الرقمي. وقد قاد تنفيذ أنظمة ERP/SAP التي أسهمت في تعزيز الشفافية وتحسين جودة التقارير.</p> <p>يحمل عامر درجة الماجستير في التمويل والمصارف، وبكالوريوس في المالية، إلى جانب برامج تنفيذية من MIT Sloan و INSEAD وحوكمة. وهو يتقن اللغتين العربية والإنجليزية، ملتزماً بالحوكمة الفاعلة وخلق القيمة وتعزيز كفاءة مجالس الإدارة.</p>	<p>عامر سالم عايل الجابري</p>	<p>7</p>
<p>يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عاماً في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من المملكة المتحدة وبكالوريوس في التسويق من الولايات المتحدة. يشغل حالياً منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المها لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقاً متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم والمخابز والمقاهي وتجهيزها.</p>	<p>صلاح عبدالله سلطان الشامسي</p>	<p>8</p>
<p>تولى الدكتور هاشل المحروقي قيادة مجموعة عمران بصفته الرئيس التنفيذي، حيث تسير المجموعة، الذراع التنفيذية لتطوير قطاع السياحة في سلطنة عمان، بخطى ثابتة نحو تطوير القطاع السياحي وتعزيز تقدمه، بما يسهم بفاعلية في دفع عجلة النمو، وتنويع الاقتصاد، وتعزيز العوائد الاستثمارية، بما يتماشى مع مستهدفات رؤية عمان 2040 والاستراتيجية الوطنية للسياحة.</p> <p>كما شغل عدة مناصب قيادية في جهاز الاستثمار العماني، وعضوية عدد من مجالس الإدارة واللجان التابعة لها ضمن استثمارات الجهاز العقاري في كل من المملكة المتحدة وجمهورية ألمانيا الاتحادية.</p> <p>يحمل الدكتور هاشل درجة الدكتوراه في دراسات المعلومات من جامعة السلطان قابوس، إضافة إلى عدد من المؤهلات الأكاديمية والمهنية في مجالات الاستثمار وإدارة العقارات والقيادة من مؤسسات مرموقة، من بينها كلية هارفرد للأعمال وكلية إنسياد لإدارة الأعمال.</p>	<p>هاشل عبيد هاشل المحروقي</p>	<p>9</p>

<p>يُعد الفاضل قيس مهندساً مدنياً محترفاً في إدارة التشييد، يتمتع بخبرة قوية في تنفيذ المشاريع الهندسية، إضافة إلى خبرته في حوكمة مجالس الإدارة. يمتلك خبرة أساسية في القطاع تمتد لأكثر من ست سنوات، إلى جانب توليه أدواراً قيادية في قطاعات الطاقة والحفر والأنشطة المرتبطة بالإنشاءات.</p> <p>ويقود حالياً عمليات الهندسة والإنشاء والتشييد ضمن مجموعة أعمال متنوعة. يحمل درجة البكالوريوس (مع مرتبة الشرف) في الهندسة المدنية من جامعة نوتنغهام، ودرجة الماجستير في إدارة التشييد من جامعة ريدينغ. بدأ مسيرته المهنية في شركة كارليون علوي ش.م.م بصفته مهندس مدني أول، حيث اكتسب خبرة أساسية في القطاع خلال الفترة (2012-2017). كما يشغل عضوية مجلس إدارة كل من الشركة الخليجية المتحدة لموارد الطاقة والشركة الوطنية لخدمات الحفر، ويتولى قيادة عمليات الهندسة والإنشاء في شركة السراج.</p>	<p>قيس محمد راشد ال فنه العريمي</p>	<p>10</p>
---	-------------------------------------	-----------



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**

Date: 28/03/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

GALFAR ENGINEERING AND CONTRACTING SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	عاصم سالم على الغيلاني	<p>Mr. Asim Al Ghailani is the Managing Director of Salim International Investment Holding Co. LLC. He holds an MSc in Investment Management (With Honor) from Bangor University, UK 2015 and a Bachelor degree in Finance from Oman.</p> <p>Asim is a well-qualified, detail oriented and results focused professional with rich experience of more than 25 years in strategic planning and managing investment portfolios across asset classes including Real Estate. Currently, Asim is a non-executive director of A'Saffa Foods S.A.O.G, non-executive director of Al Sharqia Investment Holding S.A.O.G and director of National University of Science and Technology S.A.O.C. National Drilling and Services Co. S.A.O.C and United Gulf Energy Resources S.A.O.C. He also serves as a director in a number of Limited Liability Companies in Oman and GCC.</p>
2	محي الدين محمد على سيد محمد	<p>Mr. Mohiuddin Mohamad Ali was educated at the American British Academy in Muscat and holds a Bachelor's degree in Civil Engineering from Carnegie Mellon University in the United States. He is a second-generation family business operator and entrepreneur with extensive leadership experience across multiple sectors, serving as Vice Chairman of PMA International LLC and MFAR Group of Companies, which operate in construction, hospitality, education, manufacturing, and real estate development across Oman, the UAE, Qatar, Kuwait, Maldives, Sri Lanka, and India.</p> <p>He is the member of Board of Directors and Board of Trustees of National University of Science & Technology, Oman. He is the Chairman & Managing Director of Alpha Fishco LLC, a fisheries sector investment in SEZAD. He is also the member of Board of Directors in various other companies in Engineering & Construction, Drilling, Hospitality & manufacturing sectors.</p>
3	شهاب سالم عامر البرواني	<p>Engr. Shihab Al Barwani has over 40 years of experience in upstream oil & gas sector including refinery and petrochemical industry with specialization in Project Management covering the entire scope of project. He has had direct and hands-on experience in onshore gathering and processing, Oil and Gas Plants and managed and led a team of Project Engineers and supporting staffs & engineers to ensure project objectives of cost, schedule, safety, and quality are achieved. He has exposure working in Oman and overseas with OQ, Petroleum Development Oman and Shell Companies for upstream oil and gas project in capacity of project manager for clients in Oman and internationally. He holds a bachelor's degree in Instrumentation and Control System Engineering.</p>

4	ماجد سالم سعيد ال فنه العريمى	<p>Engr. Majid Salim Said Al Fannah Al Arami holds a BSc in Engineering Management from the University of Missouri, USA. He is one of the directors with an active role in developing the business of a group of private companies and several reputed educational institutions in the Sultanate of Oman. He is the Chairman of the Board of Directors of Galfar Engineering & Contracting SAOG since March 2017 till date. He was a member of the Board of Directors of Oman International Development & Investment Co. SAOG (OMINVEST) and was a member of the Board of Directors of A'Saffa Foods SAOG. He is the Chairman of National Drilling and Services Co. SAOC, Uniter Gulf Energy Resources SAOC and the Travel Point Group and holds office as the Vice Chairman of a number of private companies.</p>
5	SEETHARAMAN SRIDHARAN	<p>Mr. Sreedharan Retired as the Managing Partner of Ernst & Young, Muscat, Oman after spending 30 years at EY. He was involved in providing entire range of professional services in his 30+ years with Ernst & Young, Middle East. Mainly advised several Global top 100 corporations in Technology, Oilfield Services, Financial services, diversified conglomerates, EPC Construction and Petroleum.</p> <p>After retirement he was nominated to be an Independent Board Member and the Chairman of the Audit Committee of Takamul, a wholly owned subsidiary of Oman Oil Company for 3 years. Served as an Independent Director of L & T Ship Building Limited until its merger with the parent. Currently serving as an Independent Director and member of the Audit Committee of Sree Renuka Sugars Limited, (SRSL) a subsidiary of Wilmar International Limited, Singapore. Currently holds Directorships in a few companies and is also dedicating time focusing on education of under privileged children in India.</p>
6	محمد تقى ابراهيم	<p>Mr. Mohammed Al Jamalani is an experienced professional in regulatory, financial legal fields and capital markets industry with more than 30 years of practice. In addition, he has knowledge and experience in real estate development, construction and in trading businesses. He was Vice President for insurance sector at Capital Market Authority beside holding various positions by heading and/or participating and managing different directorates, committees and official delegations. Mr. Mohammed Al Jamalani's experience includes directorship in the boards of Oman Centre of Governance and Sustainability, OPAZ, NLG, Galfar and Liva Insurance and is also a member in their Audit Committees and is the chairperson of a charitable Investment and Finance committee. He supervises the management of a family group of companies.</p>

7	عامر سالم عايل الجابري	<p>Amer Al Jabri is a Certified Director (GCC BDI – Cert. Dir.) and senior executive with over 25 years of experience across energy, industrials, metals & mining, and international trading. He has held CFO, Finance Director, and Board Secretary positions with multinational and government-related enterprises, delivering multi-billion-dollar financings, corporate restructuring, and strategic partnerships.</p> <p>Amer brings expertise in governance, risk, finance oversight, and digital transformation, having led ERP/SAP deployments that strengthened transparency and reporting.</p> <p>He holds an MSc in Finance & Banking, a BSc in Finance, and executive certifications from MIT Sloan, INSEAD, and Hawkamah. Fluent in Arabic and English, Amer is committed to value creation and strategic board leadership.</p>
8	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	<p>Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the United Kingdom and a bachelor's degree in marketing from the USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum leading cross-functional teams across strategy, risk management, and Fuel Station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering innovative business solutions. Furthermore, he is equipped with extensive experience in Sales, Marketing, Advertising, and customer service in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries, and coffee shops.</p>
9	هاشل عبيد هاشل المحروقي	<p>Dr. Hashil Al Mahrouqi spearheaded the OMRAN Group, as its Chief Executive Officer. Under his able leadership, OMRAN Group, the executive arm for tourism development in the Sultanate of Oman, is on a consistent path towards the development, and progress of the tourism sector, viably contributing to drive growth, economic diversification, and boost investment returns, in line with the objectives of Oman Vision 2040 and the National Tourism Strategy.</p> <p>He has held many senior positions in the Oman Investment Authority and named to a number of Boards of Directors and associated committees within the Authority's real estate investments in both the United Kingdom and the Republic of Germany.</p> <p>Al Mahrouqi holds a PHD in Philosophy - Information Studies from Sultan Qaboos University, in addition to multiple academic and professional qualifications in the fields of investment, real estate management and leadership from prestigious institutions, including the Harvard Business School, and the INSEAD International Business School.</p>

10	قيس محمد راشد ال فنه العريمى	<p>Mr. Qais is an experienced civil engineer and construction management professional with a strong background in engineering execution, project delivery, and board-level governance. Over six years of core industry experience, complemented by leadership roles across energy, drilling, and construction-related entities. Currently spearheading engineering and construction operations within a diversified business group. He holds a BE (Hons) in Civil Engineering from the University of Nottingham and an MSc in Construction Management from the University of Reading. He began his career at Carillon Alawi LLC as a Senior Civil Engineer, gaining six years of core industry experience (2012 -2017). He is serving on the board of United Gulf Energy Resources SAOC and National Drilling Services Co. SAOC and is spearheading the Engineering and Construction operations of Al Siraj.</p>
----	------------------------------	--

